
   
Skolebestyrelsesmøde  

Torsdag d. 13. April 

Kl. 17.00 – 19.00 

 

Medlemmer: 
 
 
 
 

Louise René Petersen, Julie Moe Poulsen, Michael Schrøder, 
Sarah SB, Heidi, Christine, Camilla, Sebastian, Vivi, MN og HSB,  
 
SUP: Amir. 
 
Afbud: Louise, Julie, Camilla, Micael kommer lidt senere 

Bordrunde  
 
 
 

Meddelelser fra  

• A  formanden: 
Hvordan går det med parkeringspladsen og 
håndværkerbiler? 
Tilstoppet kloak på p pladsen, hvem har ansvaret? 
Gerne tættere hoppeafstand mellem legeredskaberne i 
det grønne område.  

• B  elevrådet: 
Har ikke haft elevrådsmøde. 
I det store fælleselevråd planlægges forsat fest.  
Festen afholdes på Kulturbasen til efteråret, alle Greve skoler 
har doneret 3000kr. pr. skole. 
De dage der er åben hal, er der mange elever der benytter 
tilbuddet.  

• C  Ledelsen:  
Modulfoto er valgt.  
I forhold til ressource tildelningsmodel, afventer 
skolerne politikker beslutning.  

• D de forældrevalgte: 

• Heidi har været på besøg i 9. S, vedr. digte. Under 
besøget var det forsat elevernes opfattelse, at digtene 
skulle censureres. 
Dette skaber undren, da vi ved et fælles 
personalemøde har drøftet censur af elevmateriale.  
Mobilpolitik – hvordan går det? 
Personalet og forældre er forsat positive omkring at 
eleverne afleverer mobiler.  
Det er dog ikke alle elever, der afleverer mobiler, nogle 
forsøger at blive overset ifb med afleveringen, det er 
størstedelen der afleverer.  
Skærme i undervisningen og pauserne- hvad blev vi 



enige om? 
Der blev udarbejdet en hensigtserklæring omkring 
pædagogisk undervisningsbrug ifb med skærme i 
klasselolakerne..  
Udskiftning af udendørslegeplads, hvordan foregår 
det? 
Vi udskifter løbende, når der er plads i økonomien. 
Personale og elever inddrages i indkøb. 
Der er årligt legepladstilsyn, samt tjek af SFO’ens 
cykler.  
 

• E  medarbejderrepræsentanterne:  
  

Beslutningspunkter 

 
Timefordelingsplanen 

 

Forslag til timefordelingsplanen for kommende skoleår er 
vedlagt. Der er få ændringer fra ministeriet, 7.,8. og 9. kl. får 45 
min. ekstra idræt om ugen.  
Vi følger timefordelingsplanen fra ministeriet, for at sikre at 
alle klasser får det udmeldte antal fagtimer i løbet af deres 10 
årsskolegang. 
Vi prioriterer så mage to lærer timer i klasserne som muligt.  
Timefordelingsplanen er vedtaget.  
 

Orienteringspunkter og drøftelse 

Spireperioden  Hanne og Vivi fortæller om opstartsfasen og planen for de 
første 3 mdr. 
Spirene kører forsat med Spireskema, erfaring fra sidste år har 
bevirket at personalet er obs på at have roller i alle tre 
spiregrupper. 
God opstart for både personale og børn.   

Fagfordeling:  Nuværende principper ift. klasse og lærerfordeling gennemgås 
(se bilag):  
 
Overordnede principper vi fagfordeler ud fra på Arenaskolen: 
  

• Få lærer om hver klasse 

• Fortsætter ønsker prioriteres 

• Linjefagskompetence i undervisningsfag 
 



Martin gennemgår ovenstående og hvorfor det ser ud som det 
gør, samt hvilken betydning det har når vi fordeler klasser og 
fag. Lærerne er meget ansvarlige i forhold til at fagene dækkes.  
 
Der arbejdes på at fagfordelingen udgår fra disse tre 
principper. Skolen kommer med udkast til SB.  
 
Fagfordelingen starter på alm. 20.4. og så hurtigt som muligt 
efterfølgende i S. 
 
 

ArenaNyt 
 

Michael er i gang med at redigere bladet.  
Redaktionen er i gang med de sidste forberedelser. 
 
Kunne der være et SB-medlem der har interesse for at deltage i 
redaktionen? 
 

   

Økonomi Martin (Se bilag) 

Forventet 500.000 kr. underskud 

 

Overvejelser omkring S spor i SFO’en. Vi visiterer mange børn 
til fritidstilbud, som ikke er egen SFO. Vi har tidligere erfaring 
med at have et særligt SFO tilbud til børn med særlige behov. 

 

Eventuelt Næste mødedatoer 
1. juni kl. 17.00, 17.aug. kl. 17.00 

 

 Tak til elevrådsrepræsentanter for i dag 

Orientering og drøftelse 
 

Ansat ny indskolingsleder pr. 1.5., det er vores psykolog Signe. 
Per har valgt at gå på pension fra aug. 23 
Ansættelsesudvalget til at ansætte ny S afd. leder består af 
Klaus Øvre, Leder fra PPR, to-tre S personaler, lærernes TR, 
Martin og Hanne. Ansættelsessamtalerne afholdes d.6.6. og 
8.6. mellem kl. 8 og 12. 
Har netop ansat to fysiklærere, en til S og en alm.  



Har ansat en pædagog og pædagogisk ass. Til SFO’en.  

  

 

Eftermøde (kun for de forældrevalgte) 

 


